
Protokół Nr XXXVIII/10 
z XXXVIII Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 29 marca 2010 roku w Domu Kultury w Kobylanach 
rozpoczętej o godz. 10.00 a zakończonej o 15.00. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W sesji uczestniczyło 23 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak- Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Pani Agnieszka Zygarowicz - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Krośnie. 
7. Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Podkarpackiego-Mirosław Leśniewski. 
8. Poseł na Sejm - Piotr Babinezt. 
9. Wójt Gminy Chorkówka Pan Andrzej Koniecki. 
1 O. Przewodniczący Rady Gminy Chorkówka - Pan Władysław Kordyś. 
11. Radni Gminy Chorkówka Pan Paweł Jakieła, Pan Andrzej Wierdak. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr li - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z XXXVII Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesJI oraz poprosił o wmes1erue 
ewentualnych uwag. 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

W dalszej części obrad głos zabrał Poseł na Sejm PR Pan Piotr Babinetz nawiązując do pomnika 
„Cześć Poległym" w Kobylanach wybudowanego w 1932 roku w celu upamiętnienia osób 
poległych w czasie I wojnie światowej. Centralną postacią, na którą Poseł zwrócił szczególną 
uwagę była osoba Witolda Huberta Mariana Lubicz - Sulimirskiego odznaczonego krzyżem 
Niepodległości oraz Krzyżem Wirtuti Militari. 

Następnie Wójt Gminy Chorkówka Pan Andrzej Koniecki powitał wszystkich gości oraz życzył 
owocnych obrad. 

Realizując punkt 5) porządku obrad - informacja dot. aktualnej sytuacji w służbie zdrowia 
w Wojewódzkim Szpitalu Podkarpackim im. Jana Pawła II w Krośnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego poinformował Radnych o Liście otwartym do 
Zarządu i Rady Powiatu Krosno dot. funkcjonowania Wojewódzkiego Szpitala Podkarpackiego 
w Krośnie, pod którym to listem swoje podpisy złożyły osoby działające w imieniu komitetu tj. 
Pani Józefa Zajdel oraz Pani Teresa Kawka /zał. Nr 2/. 
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• Następnie głos zabrał Pan Mirosław Leśniewski - Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala 
Podkarpackiego im. Jana Pawła II w Krośnie. Poinformował, iż na obecną chwilę szpital działa 
dobrze. Zwrócił uwagę, iż w 2010 roku zmniejszone zostały fundusze na ochronę zdrowia, jednakże 
podstawowe świadczenia zdrowotne będą zapewnione. Wspomniał o podpisanym kontrakcie z NFZ 
na 2010 rok, o przychodach szpitala za 2009 rok w, zysku planowanym do osiągnięcia w 2010 roku 
- ok. 500 tys. zł, kosztach na wynagrodzenia pracowników, które wynoszą 64 % kosztów szpitala. 
Podjął także temat majątku trwałego szpitala. Następnie poinformował o planach inwestycyjnych 
i remontach (tj. m.in. oddanie do użytku sal operacyjnych, przygotowanie do budowy bloku 
operacyjnego, dokończenie remontów w szpitalnym oddziale ratunkowym, oddziale 
psychiatrycznym, przeniesienie oddziału odwykowego do nowego budynku oraz wymiana sprzętu). 
Na zakończenie dodał, iż świadczenia na oddziale hematologii nie zostały zakontraktowane ze 
względy na brak wyspecjalizowanej kadry (obecnie zatrudniony jest 1 lekarz hematolog, wymóg -
to 2 - eh lekarzy). Podjął również temat konfliktu zaistniałego w 2009 roku oraz stwierdził, iż 
konflikt ten został wygaszony. 

Pan Stanisław Kenar zwrócił uwagę na zmniejszone fundusze na ochronę zdrowia oraz zapytał, 
jakie kroki Dyrektor Szpitala zamierza podjąć w celu uruchomienia oddziału hematologii. 

Pan Mirosław Leśniewski poinformował, iż cały czas prowadzi działania mające na celu 
pozyskanie lekarza hematologa. Dodał także, że oddział ten zabezpiecza mieszanie i podawanie 
leków tzw. „cetostatyków". 

Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego zapytał o zadłużenie szpitala oraz o plany związane 
z wydzieleniem ze struktury transportu. 

Dyrektor zaprzeczył temu aby transport w szpitalu miał zostać wydzielony. Dodał, iż faktycznie 
zastanawiał się, w jaki sposób obniżyć koszty działalności poprzez podejmowanie odpowiednich 
kroków wewnątrz szpitala. Nadmienił również, iż nie jest wykluczone, że większość samochodów 
zostanie wymieniona na nowsze modele. Podjął także temat wprowadzenia premii motywacyjnej 
dla pracowników, a także nawiązał do wyniku finansowego szpitala osiągniętego w 2009 i 2010 
roku. Poinformował także o zadłużeniu szpitala, które wzrosło o ponad 11 mln, ze względu na 
zaciągnięte kredyty inwestycyjne w celu dostosowania szpitala do wymogów Ministerstwa 
Zdrowia. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego zapytał również o terminy przyjęć do poradni 
specjalistycznych. 

Dyrektor Szpitala poinformował, iż faktycznie występuje długi okres oczekiwania na przyjęcie do 
poradni specjalistycznych, jednakże w nagłych przypadkach pacjenci są przyjmowani poza 
kolejnością. 

Na zakończenie złożył wszystkim zgromadzonym życzenia świąteczne. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu odczytał treść listu otwartego skierowanego do Zarządu 
i Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Dyrektor Szpitala nawiązując do w/w listu poinformował, iż za jego kadencji odbyły się 
2 posiedzenia Rady Społecznej Szpitala. Dodał, że Radę Społeczną traktuje jak Radę Nadzorczą, 
dlatego też zabiegał, aby 2 spotkania w roku Rady Społecznej Szpitala były otwarte dla 
wszystkich, którzy chcą w nich uczestniczyć, pozostałe będą spotkaniami zamkniętymi -
roboczymi. 

W dalszej części głos zabrał Starosta odnosząc się również do listu przedstawionego przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu. Dodał, iż zapytany przez dziennikarza o sytuację szpitala -
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faktycznie udzielił takiej odpowiedzi, iż ,jest zdziwiony brakiem działań komitetu". Nadmienił, że 
tyczyło się to wcześniejszych akcji prowadzonych przez wspomniany komitet. W artykule podjęte 
zostały również inne sformułowania, do których komitet się nie odniósł, a o których pisze Pan 
Piotr Dymiński tj. cytuję „osoby które jeszcze niedawno pojawiały się na schodach prze wejściem 
a nawet przed kamerami wyrażały troskę o zdrowie i życie mieszkańców, zapytane o obecną 
sytuację udzielały nam zaskakujących odpowiedzi - to nie jest problem, to Dyrektor musi sobie 
poradzić, a co my mamy do tego". 
Odniósł się również do żądań komitetu. Zacytował wypowiedź komitetu w kwestii dot. rzekomych 
działań likwidacyjnych - „ręce precz od demontażu i prywatyzacji tej placówki, nie dajemy 
żadnego przyzwolenia na zmianę charakteru funkcjonowania tej placówki". Jednym z żądań 
komitetu było odwołanie Zarządu Szpitala, powołania Dyrektora ds. Lecznictwa poprzez 
społeczny wybór, powołania Społecznego Rzecznika ds. pacjenta oraz kontroli przepływu 
środków na leczenie, weryfikacji wielu stanowisk pracy, podania do publicznej wiadomości pensji 
dotychczasowych dyrektorów oraz kontraktu podpisanego z byłym Dyrektorem Szpitala. 
Starosta dodał, iż komitet posiada pewne prawa, jednakże wszystko powinno się mieścić 
w pewnych normach. 
Wspomniał także, że w piątek tj. 26 marca 2010 roku w rozmowie z jedną z przedstawicielek 
komitetu pozwolił sobie na zbyt ostre stwierdzenie wynajęcia autokaru w celu przewiezienia 
członków komitetu na sesję w dniu 29 marca 2010 roku. 
Na zakończenie dodał, iż nie można sprawnie zarządzać szpitalem w takich warunkach i z takim 
nastawieniem. Jeśli żądania komitetu zostaną podtrzymywane, może to doprowadzić do 
niepotrzebnego konfliktu. 

Pan Lesław Niemczyk stwierdził, iż bardzo się cieszy, że Dyrektor Szpitala traktuje tak poważnie 
Radę Społeczną. 

Przystępując do realizacji punktu 6) porządku obrad - sprawozdanie z działalności PCPR za 2009 
rok dot. realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej oraz PFRON oraz informację dot. zakresu 
działań na 2010 rok-przedstawiła Pani Agnieszka Zygarowicz-Dyrektor PCPR /zał. Nr 2/. 

Kolejny punkt 7 porządku obrad - informację z działalności Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów za 2009 rok - przedstawiła Pani Elżbieta Sługocka - Krupa - Powiatowy Rzecznik 
Konsumentów /zał. Nr 3/. 

Punkt 8) porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał Rady 
Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Starosta /zał. Nr 4/. 

W następnym punkcie 9) porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym nie zabrano 
głosu. 

Realizując punkt 1 O a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. 
„Motywujemy uczniów Zespołu Szkół im. Armii Krajowej w Jedliczu do dalszego kształcenia 
i rozszerzamy ich kwalifikacje zawodowe" złożonego w ramach Działania 9.2. Priorytetu IX 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVllI/288/10 w sprawie 
realizacji projektu pn. „Motywujemy uczniów Zespołu Szkół im. Armii Krajowej w Jedliczu 
do dalszego kształcenia i rozszerzamy ich kwalifikacje zawodowe" złożonego w ramach 
Działania 9.2. Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /zał. Nr 5/. 

--- --- -- -------
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Punkt 10 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. „Absolwent 
z przyszłością'' złożonego w ramach Działania 9.2. Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki- projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/289/10 w sprawie 
realizacji projektu pn. „Absolwent z przyszłością" złożonego w ramach Działania 9.2. 
Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /zał. Nr 6/. 

W następnym punkcie 10 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powiatowego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów- projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Pan Adolf Kasprzyk zapytał o zapis dot. osoby wypełniającej wniosek oraz zaproponował aby 
całość wniosku była wypełniana przez dyrektora szkoły. Następnie zaproponował zmianę zapisu 
uchwały dot. § 5 ust. 1, pkt 1, a także wnioskował o uzupełnienie tegoż punktu o zapis 
w brzmieniu „ ... oraz posiadającym co najmniej dobrą ocenę zachowania". 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/290/10 w sprawie 
powiatowego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów z uwzględnienie 

powyższych zmian /zał. Nr 7/. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku obrad, ze względu na obecność członków 
Komitetu Obrony Szpitala oraz zaproponował, aby w pierwszej kolejności umożliwić im 
wypowiedzenie się, a następnie kontynuować omawianie projektów uchwał. 

Radni jednomyślnie opowiedzieli się za wnioskiem Starosty. 

Z kolei Pan Lesław Niemczyk wystąpił z wnioskiem o 1 O minutową przerwę. 

Radni przychylili się do wniosku Radnego. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił dziesięciominutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący oddał głos przedstawicielom komitetu. 

Głos zabrała Pani Maria Fijałka, która: 
1. Poprosiła o wyjaśnienie kwestii zw. z brakiem możliwości uczestniczenia osób trzecich 

w posiedzeniach Rady Społecznej Szpitala. 
2. Podjęła temat „wyprowadzanych" pododdziałów ze szpitala. 
3. Zapytała czy prawdąjest, iż Pan Mariusz Kocój ma powrócić do Krosna. 
4. Zapytała również o obecne zadłużenie szpitala, o zadłużenie szpitala za kadencji Dyrektora 

Mariusza Kocója oraz poprosiła o informację dot. środków finansowych 
zaplanowanych na remonty w szpitalu. 

5. Podjęła temat powrotu do pracy chorej pracownicy szpitala. 

Następnie Dyrektor Szpitala udzielił odpowiedzi na pytania Pani Marii Fijałki: 
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- poinformował, iż dwa spotkania w roku Rady Społecznej Szpitala będą posiedzeniami 
otwartymi, natomiast pozostałe - zamknięte dla osób trzecich - mają to być spotkania robocze, 
a nie jak stwierdził obrady z publicznością, 

- zaprzeczył temu aby miały zostać wydzielane czy likwidowane pododdziały, 
- jeśli chodzi o osobę Pana Mariusza Kocója, nie posiada takiej informacji aby miał powrócić do 

Krosna na stanowisko Dyrektora Szpitala, 
- zwrócił uwagę, iż za jego rządów w szpitalu nie było zwolnień. W kwestii powrotu do pracy 

wspomnianej osoby przez Panią Marię Fijałkę, jeśli osoba ta będzie zdolna do podjęcia pracy 
oraz zaistnieje potrzeba zwiększenia zatrudnienia, być może zostanie ponownie przyjęta. 

Dyrektor stwierdził również, iż wielokrotnie zapraszał przedstawicieli komitetu na rozmowę, 
bezskutecznie. 

Jeden z przedstawicieli komitetu poprosił, aby Dyrektor przedstawił, wysokość kosztów, które 
szpital ponosi na personel medyczny i niemedyczny. 

Dyrektor Szpitala poinformował, iż na obecną chwilę nie posiada takie zestawienia, natomiast 
zestawienie takie zostanie sporządzone. Dodał również, iż pensję Dyrektora Szpitala reguluje 
ustawa „kominowa". 

Pani Maria Fijałka podjęła temat wystąpienia do Sejmu w sprawie podpisanych kontraktów 
z NFZ. 

Kolejny punkt 1 O d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej 
zamiaru przejęcia i prowadzenia przez Gminę Dukla Zespołu Szkół w Dukli - projekt uchwały 
przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/291/10 w sprawie wydania 
opinii dotyczącej zamiaru przejęcia i prowadzenia przez Gminę Dukla Zespołu Szkół 
w Dukli /zał. Nr 8/. 

Przystępując do realizacji punktu 10 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
rocznego programu współpracy powiatu krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi na 2010 
rok - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIll/292/10 w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy powiatu krośnieńskiego z organizacjami 
pozarządowymi na 2010 rok /zał. Nr 9/. 

W punkcie 10 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych w 2010 roku na obszarze działania Powiatu Krośnieńskiego - projekt 
uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Pan Edward Nowak zwrócił uwagę, iż w załączniku do w/w uchwały, w miejscowości Jaszczew 
została wykazana apteka oraz punkt apteczny. W rzeczywistości funkcjonuje tylko punkt 
apteczny. 
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Głos zabrał Starosta informując, iż faktycznie z jego obserwacji wynika, iż funkcjonuje tylko 
punkt apteczny. Dodał, że przedstawiony Radnym materiał został sporządzony na podstawie 
danych pozyskanych z gmin. 

Następnie głos zabrał Pan Edward Bargiel proponując aby poddać pod głosowanie projekt 
uchwały wraz załącznikiem bez uwzględnienia tejże apteki. 

Pani Aneta Florek - Radca Prawny stwierdziła, iż nie można zmieniać w taki sposób uchwały. 
Dodała, iż materiały te zostały przygotowane w oparciu o odpowiednie dokumenty. Zasugerowała 
przyjęcie przedmiotowej uchwały w takiej postaci, w jakiej została ona przedstawiona oraz 
dokonanie ewentualnych zmian w terminie późniejszym. 

Pan Jerzy Kaleta z kolei stwierdził, iż w miejscowości Wojaszówka również została wykazana 
nieczynna apteka. 

Wicestarosta poinformował, iż ze względu na to, iż sesja ta jest wyjazdową, nie jest w stanie 
stwierdzić z czego wynikają nieścisłości. Zaproponował również przyjęcie przedmiotowej 
uchwały wraz z załącznikiem w takiej formie w jakiej została Radnym przedstawiona oraz w razie 
potrzeby dokonanie odpowiedniej zmiany w terminie późniejszym. 

Radni (stosunkiem głosów - głosujących ogółem - 23 radnych, za - 21, przy 2 głosach 
wstrzymujących się) głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/293/10 w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w 2010 roku na obszarze działania 
Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 10/. 

W kolejnym punkcie 1 O g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przeznaczenie środków na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia Warsztatu Terapii 
Zajęciowej lub jego dodatkowe doposażenie w 2010 roku - projekt uchwały przedstawił 
Wicestarosta. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/294/10 w sprawie 
wyrażenia zgody na przeznaczenie środków na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia 
Warsztatu Terapii Zajęciowej lub jego dodatkowe doposażenie w 2010 roku /zal. Nr 11/. 

W następnym punkcie 1 O h) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii 
Rady Gminy w Jaśliskach i Rady Miejskiej w Dukli w przedmiocie połączenia gminy Jaśliska 
i gminy Dukla w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu Krośnieńskiego - projekt 
uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu. 

Poinformowała, iż podział powiatu na okręgi wyborcze zgodnie z art. 136 ust. 2 ustawy - ordynacja 
wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw jest stały oraz, że został on ustalony 
przez Wojewodę Podkarpackiego zarządzeniem Nr 116 z dnia 26 lipca 2002 r. Dodała także, że 
jedną z przesłanek do dokonania zmiany w podziale powiatu na okręgi wyborcze jest zmiana 
w podziale terytorialnym państwa - w naszym przypadku jest to utworzenie nowej gminy 
w Jaśliskach. 
Przedstawiła sposób obliczania normy przedstawicielstwa tj. dzieląc liczbę mieszkańców Powiatu 
przez liczbę radnych wybieranych do danej rady. Dla Powiatu Krośnieńskiego, którego liczba 
mieszkańców na dzień 31 grudnia 2009 r. wynosi 112 051 norma przedstawicielstwa wynosi -
4871,78. - 1 mandat. 
Poinformowała także, iż Wojewoda Podkarpacki zarządzeniem Nr 35/10 z dnia 24 lutego 2010 r. 
w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych do rad powiatów na terenie województwa 
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podkarpackiego ustalił liczbę radnych wybieranych do Rady Powiatu Krośnieńskiego - 23 radnych, 
a także, że z ogólnych postanowień ordynacji wynika, że okręgiem wyborczym w wyborach do rad 
powiatu - jest gmina. Zwróciła uwagę, iż przewiduje się możliwość łączenia gmin w celu 
tworzenia okręgów wyborczych w przypadku gdy liczba radnych przypadająca na gminę jest 
mniejsza niż 5. 
Nadmieniła również, iż zmiany podziału powiatu na okręgi wyborcze można dokonać wyłącznie 
w zakresie połączenia gminy Dukla i Jaśliska. Gminy Iwonicz Zdrój, Korczyna, Krościenko 
Wyżne, Wojaszówka i Jaśliska nie mogą być samodzielnym okręgiem wyborczym. Połączenie 
gmin w jeden okręg wyborczy wymaga zasięgnięcia opinii właściwy rad. gmin w związku z tym 
zaistniała konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. Sekretarz wspomniała, iż przedłożony 
projekt uchwały został przedstawiony Delegaturze Krajowego Biura Wyborczego w Krośnie, do 
którego nie wniesiono żadnych zastrzeżeń. 

Głos zabrał Pan Stanisław Józefczyk, który wyraził swoją opinię co do wyżej przedstawionego 
projektu uchwały. Stwierdził, iż nie sądzi aby projekt ten został przygotowany błędnie jednakże 
z posiadanych przez niego materiałów oraz wykonanych obliczeń wynika, iż Gminie Dukla 
powinny przysługiwać cztery mandaty, a nie trzy. 

Radni (stosunkiem głosów - ogółem głosujących - 23 radnych, za - 22, przy 1 głosie 
wstrzymującym się) głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/295/10 w sprawie 
zasięgnięcia opinii Rady Gminy w Jaśliskach i Rady Miejskiej w Dukli w przedmiocie 
połączenia gminy Jaśliska i gminy Dukla w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady 
Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 12/. 

Realizując kolejny punkt 1 O i) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie 
Powiatu Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu. 
Poinformował, iż projekt uchwały został opracowany w związku: 
- ze zmianą terytorialnego podziału państwa i utworzeniem z dniem 1 stycznia 201 O r. gminy 

Jaśliska, 

- z wejściem w życie, z dniem 1 stycznia 2010 r., nowej ustawy o finansach publicznych, 
- z nowelizacją ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych, 
- ze zmianą nazw i zasad funkcjonowania powiatowych inspekcji, 
- z koniecznością dostosowania niektórych zapisów statutu do obecnego brzmienia ustawy 

o samorządzie powiatowym. 

Następnie przedstawiła proponowane zmiany w statucie Powiatu Krośnieńskiego. 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/296/10 w sprawie zmian 
w statucie Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 13/. 

Punkt 1 O j) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Krośnie - projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu. 

Poinformowała, iż projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Krośnie został opracowany w związku z : 

- wejściem w życie z dniem 1 stycznia nowej ustawy o finansach publicznych dot. wprowadzenia 
procedur kontroli zarządczej, 

- nowelizacją ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych dot. 
obowiązku przekazywania aktów prawa miejscowego w formie dokumentu elektronicznego 
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opatrzonego bezpiecznym podpisem elektronicznym oraz udostępniania go w formie 
elektronicznej, 

- koniecznością dostosowania zap1sow określających zadania poszczególnych komórek 
organizacyjnych w regulaminie organizacyjnym do aktualnych przepisów prawa. 

Następnie Sekretarz przedstawiła proponowane zmiany dot. struktury organizacyjnej Starostwa 
Powiatowego w Krośnie dot .. : utworzenia Biura Rozwoju, Inwestycji i Zamówień Publicznych 
oraz samodzielnego stanowiska pracy ds. promocji Powiatu. Ponadto zakłada się utworzenie 
samodzielnego stanowiska ds. kontroli - w miejsce dotychczasowych stanowisk ds. kontroli 
wewnętrznej i finansowej. 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIIl/297/10 w sprawie ustalenia 
regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Krośnie /zał. Nr 14/. 

W kolejnym punkcie 1 O k) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Korczyna prowadzenia zadań publicznych należących do Powiatu Krośnieńskiego - projekt 
uchwały Dyrektor. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/298/10 w sprawie 
powierzenia Gminie Korczyna prowadzenia zadań publicznych należących do Powiatu 
Krośnieńskiego /zał. Nr 15/. 

Realizując punkt 1 O 1) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do Powiatu Krośnieńskiego -
projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIIl/299/10 w sprawie 
powierzenia Gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do 
Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 16/. 

W punkcie 1 O ł) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
201 O rok - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż dochody bieżące zwiększa się o kwotę 663.968 zł z następujących tytułów: 

• zwiększenie subwencji oświatowej - 246.362 zł, 
• zwiększenie z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska oraz rozliczenia z lat ubiegłych 

w związku z likwidacjąPFOŚiGW o kwotę 471.606 zł. 

Zmiana planu wydatków dotyczy zmniejszenia wydatków na zadania pn. „przebudowa dróg 
Szebnie - Tarnowiec - Jedlicze - Potok oraz Kobyle - Leki Strzyżowskie - Bratkówka - Odrzykoń, 
ogółem o kwotę 173 .160 zł. W 201 O roku będzie wykonany tylko plan dot. oddziaływania 

inwestycji na środowisko. 

Dodała również, że zwiększeniu ulegają wydatki oraz wprowadzone zostają nowe zadania pn. 
• zabezpieczenie osuwiska w ciągu drogi Kobyle - Łęki Strzyżowskie - Bratkówka -
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Odrzykoń w m. Wojkówka - 1.146. 721 zł, 
• opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi Krosno - Głębokie - Czarnorzeki-Jasienica 

Rosielna - w m. Korczyna - 2.000 zł, 
• opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi Krosno - Kobylany - Toki wraz 

z budową chodnika w m. Zręcin - 2.000 zł. 

Zwiększone zostają wydatki oraz przesunięty zostaje termin realizacji zadania pn. 
„termomodernizacja budynku Starostwa Powiatowego" - wartości zadania na 201 O roku wyniesie 
2.775.799 zł a źródłami finansowania będą środki finansowe pozyskane w ramach programu RPO 
w kwocie - 1.457.000 zł, środki z PFOŚiGW w kwocie - 377.000 zł oraz zaciągnięta pożyczka 
w WFOŚiGW w kwocie - 941.000 zł. 

Zwiększeniu również ulegną dotacje ogółem o kwotę 137.273 zł dla Michalickiego Zespołu Szkół 
w Miejscu Piastowym oraz OREW w Rymanowie o kwotę 59.866 zł. 

Z dochodów z opłat i kar za nieprzestrzeganie wymogów ochrony środowiska, finansowane będą 
wydatki określone w tabeli nr 3 w uchwale dot.: 

• monitoringu osuwiska, termomodernizacji budynku, nasadzenia drzew, nagród 
w konkursach, zakupu czasopism, szkoleń, aktualizacji Powiatowego Programu Ochrony 
Środowiska. 

W limitach wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne na lata 201 O - 2012 wprowadzone 
zostały następujące zmiany: 
- przesunięty zostaje termin realizacji zadań pn. „przebudowa dróg Szebnie - Tarnowiec -Jedlicze -
Potok, Jedlicze - Dobieszyn - Krosno, Chlebna - Kopytowa - Faliszówka, Kobyle - Łęki 
Strzyżowskie -Bratkówka - Odrzykoń z roku 2012 na 2011 rok. 

W wyniku wprowadzonych zmian zwiększeniu ulega deficyt o kwotę 2.900.760 zł i deficyt po 
zmianach wynosi 13.016.033 zł i stanowi 19,9 % planowanych dochodów . Zwiększa się 
planowane przychody z tytułu kredytów o kwotę 2.900.760 zł i planowane kredyty po zmianach 
wynoszą 14.066.033 zł . Zobowiązania mogą wynieść 23.666.033 zł tj 36 % planowanych 
dochodów. 

Wprowadzone zostały zmiany w planie dochodów własnych placówek opiekuńczo -
wychowawczych z tytułu uzyskanych darowizn Domu Dziecka w Widaczu, Głowience, 
Targowiskach oraz Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Krośnie. 

W dalszej części Skarbnik przedstawiła: 
- dochody po zmianach, które wynoszą - 65.399.009 zł, 
-wydatki - 78.415.042 zł, 
- deficyt - 13.016.033 zł, 
- przychody - 14.966.033 zł, 
- rozchody - 1.950.000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVIII/300/10 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2010 rok /zal. Nr 17/. 

W kolejnym punkcie 11) porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
W punkcie tym głos zabrał Pan Jan Białas kierując słowa podziękowania dla Zarządu Powiatu za 
podjęte działania mające na celu wykonania chodnika na długości 1 OO m drogi w Korczynie. 
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Przystępując do następnego punktu 12) porządku obrad-wolne wnioski i zapytania. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił uwagę na potrzebę uzupełnienia słupków i łańcuchów przy 
drogach powiatowych w miejscowości Zręcin. 

Następnie Pan Jan Białas podjął temat: 
1. Wycinki drzewa (Jesiona) przy przejściu dla pieszych w okolicach cmentarza w Korczynie. 
2. Załamanego przepustu w miejscowości Węglówka. 
3. Oznakowania kierunku miejscowości przy „Zamku Kamieniec". 
4. Zapytał o wysokość środków finansowych zaplanowanych na realizację zadania dot. 

osuwiska w Węglówce. 

W dalszej części głos zabrał Pan Stanisław Józefczyk zwracając się z prośbą o wykonanie nowej 
nawierzchni na drodze powiatowej Nr 1911 R. Następnie zwrócił uwagę, iż w budżecie Powiatu 
zaplanowane były środki finansowe na realizację wspomnianej drogi już od roku 2007. Zadanie to 
w dalszym ciągu nie zostało wykonane. Dodał, iż nie można pozostawić tej inwestycji i przełożyć 
do realizacji na kolejne lata. Nadmienił także, iż kwota jaka była przeznaczona na realizację 
wspomnianej drogi to 1 mln 700 tys. zł. 

Z kolei Pan Adolf Kasprzyk zwrócił uwagę na potrzebę oczyszczenia przepustu w ciągu drogi Nr 
2062 R, gdyż jest on powodem podtopień na działce nr 968. 

Następnie głos zabrał Dyrektor udzielając odpowiedzi na poszczególne tematy: 
1. W kwestii uzupełnienia słupków w miejscowości Zręcin, poinformował, iż słupki te są 
notorycznie dewastowane oraz o postępowaniu dochodzeniowym prowadzonym przez policję 
a także dodał, iż prawdopodobnie zostaną one zlikwidowane. 
2. W kwestii wycinki Jesiona, zwrócił uwagę na potrzebę wystosowania przez Gminę Korczyna 

odpowiedniego pisma w przedmiotowej sprawie. 
3. W kwestii przepustu w miejscowości Węglówka, dodał, iż zleci sprawdzenie co w tej sprawie 

uda się zrobić. 
4. W kwestii ustawienia znaków przy „Zamku Kamieniec", Kierownik PZD miał sprawdzić gdzie 

występuje potrzeba ich ustawienia. 
5. W kwestii osuwiska w Węglówce, Powiat Strzyżowski jest stroną wiodąca w tym zadaniu. 

Poinformował także o otrzymanej promesie na realizację wspomnianej inwestycji. 
6. W kwestii wykonania nawierzchni drogi 1911 R, dodał, iż zadanie to jest odkładane w czasie 

w celu pozyskania większej kwoty, tak aby można było je zrealizować w szerszym zakresie. 
Zwrócił uwagę, iż wydatki w dziale - transport - wynoszą ok. 40 % wszystkich wydatków, 
a także, że Zarząd Powiatu będzie czynił starania w celu realizacji przedmiotowego zadania. 

Pan Stanisław Kenar zapytał czy odbył się przegląd dróg oraz zwrócił uwagę na zły stan drogi 
Rogi - Iwonicz. 

Dyrektor poinformował, iż taki przegląd dróg już miał miejsce, a także dodał, że droga 
wspomniana przez Pana Stanisława Kenara była już wcześniej remontowana. 

Dalej głos zabrał Pan Krzysztof Zawada. Zwrócił uwagę na zły stan dróg oraz dodał, iż w innych 
krajach drogi w bardzo złym stanie technicznym są zamykane, a u nas obniża się tonaż. Następnie 
podjął temat niezrealizowanego zadania dot. wykonania nawierzchni drogi wspomnianej przez 
Radnego Stanisława Józefczyka, zabezpieczenia środków na jego realizację oraz stwierdził, iż jeśli 
zaistnieje potrzeba będzie prosił również Zarząd Powiatu o pomoc w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego przedstawił pismo firmy Przewozy Regionalne 
z dnia 5 marzec 2010 roku /zał. Nr 18/. 
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Poinformował również o upływającym terminie składania oświadczeń majątkowych z dniem 30 
kwietnia 201 O roku. 
Wyraził słowa podziękowania za przeprowadzony remont pomnika „Cześć Poległym". 
Na zakończenie złożył życzenia świąteczne. 

Głos zabrał Starosta. Zaprosił do udziału w Uroczystej Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego w dniu 
16 kwietnia 2010 roku z okazji ustanowienia Patronem Powiatu Św. Józefa Sebastiana Pelczara, 
po której odbędzie się konferencja naukowa, a także z okazji zbliżających się Świat 
Wielkanocnych złożył życzenia wszystkim zgromadzonym. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15.00 zamknął obrady XXXVIII Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

Protoko~ł~: 
Sylwia~el 
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